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dd. 22 november 2019 

 

Geacht bestuur, 

Bij brief van 3 oktober ji heeft u ons in kennis gesteld van de oprichting van uw stichting. Uw 

brief geeft ons aanleiding tot onderstaande reactie 

 

Omgevingsgericht werken 

Zoals u wellicht weet streeft de gemeente er naar om beleid omgevingsgericht tot stand te 

laten komen Dat houdt in dat wij met alle belanghebbenden en geïnteresseerden het 

gesprek wensen te voeren over te ontwikkelen plannen Direct omwonenden van een 

ruimtelijke ontwikkeling zijn uiteraard gesprekspartners, maar wanneer het gaat om 

voorzieningen, die een groter gebied dan de directe omgeving moeien bedienen kunnen ook 

andere partijen gesprekspartner zijn 

Wanneer overleg met de omgeving aan de orde is zullen wij uw stichting net als andere 

belanghebbenden benaderen. Of u er dan voor kiest om als privé persoon op te treden of als 

bestuurslid van de stichting is aan u. Doel van deze afstemming is te komen tot planvorming 

met een zo breed mogelijk draagvlak. Echter er kan niet uitgesloten worden dat er partijen 

zijn die het toch noodzakelijk vinden om bezwaar te maken of een procedure te voeren. 

Of uw stichting dan als belanghebbende geldt laten wij aan het oordeel van de betreffende 

rechtsprekende organen over. 

 

Duiding van de huidige bestemming van het gebied 

U verwijst in uw brief naar de Verordening Romte Fryslan 2014 en de daadbij behorende 

bijlage 2014 k-03 natuur. Daarin is echter met de bestemming van het gebied vastgelegd, 

want bestemmingen worden m een bestemmingsplan vastgelegd. Het gebied waarvoor u 

een stichting heeft opgericht is in deze bijlage geduid als "Natuur buiten de EHS'. De EHS is 

inmiddels vernoemd tot Natuurnetwerk Nederland. 

Op de eveneens bij de Verordening Romte behorende kaart 2014 k 01-2 stedelijke gebied 

kunt u echter zien dat de "kop" van het Gaastereiland ook onderdeel is van het bestaande 

stedelijke gebied Dat lijkt ons een relevante aanvulling op de huidige planologische status 

van het gebied. 

 

Actuele ontwikkelingen 

De gemeente is in gesprek met de huidige eigenaar en andere initiatiefnemers over de 

ontwikkeling van de "kop" van het Gaastereiland Op dit moment liggen er nog geen plannen 

voor de wij met de omgeving en andere belanghebbenden zouden willen afstemmen 

Parallel aan deze gesprekken hebben wij opdracht gegeven om de m het gebied aanwezige 

natuurwaarden te inventariseren en onderzoeken wij verder welke aanpassingen aan de 

ontsluiting van het gebied (over land en over water) mogelijk gewenst zouden zijn. Zodra de 

planvorming concreet genoeg is, zullen wij daarover het gesprek met de omgeving en 

andere belanghebbenden een vervolg geven. 

 

Met vriendelijke groet. 

namens burgemeester en wethouders. 

Nelly Otter 

hoofd afdeling Ontwikkeling 

 

 


